

To: Jordan Securities Commission,
Amman Stock Exchange
Company's Name: Gulf Insurance Group/ Jordan
Date: 08-05-2025 09:18:04 AM
Subject: Financial statements of GIG Jordan

السادة هيئة الأوراق المالية
السادة بورصة عمان
اسم الشركة: مجموعة الخليج للتأمين /الأردن
التاريخ: 08-05-2025 09:18:04 AM
الموضوع: البيانات المالية شركة مجموعة الخليج للتأمين
الأردن

With reference to the subject above, and further to the Central Bank of Jordan letter No. (17/1/7923) dated 07/05/2025, please be informed that approval has been obtained from the Central Bank of Jordan to publish the final financial statements for the year 2024 in accordance with the applicable laws and regulations, which were previously disclosed on 26/02/2025. Furthermore, to distributing dividends to the company's shareholders at a rate of (20%) of the authorized and paid-up capital. Please note that the date of the company's Ordinary General Assembly meeting will be determined following the upcoming meeting of the Board of Directors and upon receiving approval from the relevant regulatory authorities for the meeting date.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ولاحقاً لكتاب السادة البنك المركزي رقم (7923/1/17) المؤرخ في 2025/05/07، يرجى التكرم بالعلم بأنه تم الحصول على موافقة السادة البنك المركزي على نشر البيانات المالية الختامية لعام 2024 بما ينسجم مع القوانين والتشريعات النافذة والتي تم الإفصاح عنها مسبقاً بتاريخ 26/02/2025، وعدم الممانعة على توزيع أرباح على مساهمي الشركة بنسبة (20%) من رأس المال المصرح به والمدفوع، علماً بأنه سيتم تحديد موعد اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة فور اجتماع مجلس الإدارة القادم والحصول على موافقة الجهات الرقابية المعنية على موعد الاجتماع.

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name: Amer Al-Dabbas

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام.
رئيس مجلس الإدارة
اسم المستخدم: Amer Al-Dabbas